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2010. 12. 20. - Parragh László, Magyar Kereskedelmi és Iparkamara (MKIK) elnöke szerint
újra kell tárgyalni a privatizációs szerződéseket, mert hatalmas összegekről van szó
- nyilatkozta a Magyar Nemzetnek.

      

"Érdemes elgondolkodni a dolgon, s ha minimális esély van az újratárgyalásra, bele kell vágni,
mert hatalmas összegekről van szó" - nyilatkozta Parragh László, az MKIK elnöke a Magyar
Nemzetnek. Szerinte emiatt "tiltakozás persze lesz, hiszen már a különadók miatt is nagy volt a
felzúdulás".
Az iparkamara elnöke szerint a multinacionális cégek, amelyek a magyar monopóliumokat
megvásárolták a privatizációkor, az elmúlt tíz évben 11 483 milliárd forintot vittek ki az
országból extraprofit formájában. Érvelése szerint a GDP (bruttó hazai termék) és a GNI
(nemzeti jövedelem) között 7 százalék különbség, vagyis ekkora rész hagyja el az országot.
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